
Elnökségi ülés jegyzőkönyve
2024. január 24, csütörtök

Az elnökségi ülés elektronikus platformon zajlott (Zoom).

Jelen vannak:
Talyigás Péter, elnök
Fazakas Gergely, elnökségi tag  
Hodosi Péter, alelnök
Kovács Gergely, elnökségi tag
Mátyus László, elnökségi tag
Pölöskei Petra, elnökségi tag
Retteghy Orsolya, elnökségi tag
Magyar Ádám, főtitkár

1. Utánpótlás ügyek
- Kolibri tábor
Az ifi EB-t az EBL a tábor idejére tette (pedig kérdeztük előre őket). Ezért a táborral valamit tenni kell:
A. Megtartjuk ott és akkor, és a válogatottak nem tudnak részt venni. A válogatottaknak az EB előtt 
valahol edzőtábort tartunk.
B. Előrehozzuk június 22-30-ig, a helyszínnek ez jó (egy héten belül dönteni kell!), de ez egybeesik a 
felnőtt EB-vel, amiben  sok potenciális oktató érintett lehet.
C. Későbbre tesszük, de ez a helyszínnek nem jó, így új helyszín kell.
Az elnökség a B verzióra szavazott, és megbízta Magyar Ádámot az átszervezéssel, és ha szükséges, új
oktatókat kell bevonnunk a táborban.

- Válogató szisztémák véglegesek
U26 – összeállt
U16 – kapitány (Honyek András) nem akar válogatót, szubjektíven akar dönteni
U26W – kapitány (Tichy Eszter) nem akar válogatót, szubjektíven akar dönteni
U21 – válogató szisztémán dolgozik a kapitány (Mráz Máté)

2. Pénzügyek
Retteghy Orsolya tájékoztatása szerint cash-flow szinten erre az évre egyensúlyban vagyunk. 

3. Válogatottak finanszírozása
20240124/001 számú határozat: Az elnökség az ifiválogatottak EB-nevezési díjait állja.
20240124/002 számú határozat: Az elnökség (mivel két tagja is érintett lehet) felkéri Retteghy 
Orsolyát, hogy az elnökség fennmaradó részével hozzanak döntést a válogatottak EB nevezési díjának
vállalásáról.

4. NIB
A NIB dolgozik az etikai kódexen (melyhez módosítani kell a fegyelmi szabályzatot), és oktatói 
protokollon.

5. Pályázati lehetőségek
E-On: tavaly beadtunk egy pályázatot, nem nyert. Negyedévente van ilyen pályázat, adjuk be mindig, 
hátha.
Bethlen Gábor Alap: jelenleg nincs aktív pályázat
Visegrádi Alap pályázatai: projektpartnerek kellenek minimum 3 országból.
Az Elnökség felkérte Pölöskei Petrát a pályázati lehetőségek folyamatos figyelésére.



6. EBL-konferencia
Talyigás Péter és Magyar Ádám mennek Dubrovnikba. Az elnökség felkéri a küldötteket, hogy vessék 
fel a következő témákat:
- A bridzs felvétele a Világjátékok műsorára
- A vegyes és női EB külön időpontra tétele
- E-learning portálba hozzá tudunk járulni (Moodle-anyagok kezdő-középhaladó szinten)

7. Ifiket támogató esemény
Május környékén tervezünk egy ilyen eseményt. A szervezőcsapatba jelentkezést vár Talyigás Péter, 
és célzottan keresünk még szervezésre önkénteseket.

8. LoveBridge zsűriképzés
A LB felajánlotta, hogy kiképez néhány MBSZ-alkalmazottat LoveBridge-verseny adminisztrálására. Az 
elnökség felkéri Magyar Ádámot, hogy szervezze meg a képzést.

9. Klubmesterpontok
Jelenleg a klubmesterpontok elszámolásában valamilyen technikai hiba van, az elnökség felkéri 
Magyar Ádámot hogy a webmesternél járjon utána a hiba okának.

10. Bridzsélet csoport moderálása
Az Elnökség megvitatta a kérdést, de döntést nem hozott.

11. Vidékiség fogalma
Az Elnökség javaslatokat vár a vidéki selejtezőkön nevezhető játékosokról. A javaslatokat a következő 
elnökségi ülésig várjuk.

12. Versenyengedély
20240124/003 számú határozat: A Magyar Kupa selejtezője végén ha valamelyik játékos tartozik a 
versenyengedély díjával, akkor ez a játékos már nem ülhet le a következő fordulóban. Ezt a döntést 
kommunikáljuk az egyesületi vezetők és a csapatkapitányok felé is (felelős: Magyar Ádám).


